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SIDEN SIDST  
a. Vores forespørgsel til ingeniør skolen vedr. projekt om solceller blev godt modtaget, der er dog ikke 
nogle studerende p.t., som laver projekt om dette. De vender tilbage, hvis det bliver aktuelt.  
b. Sommerfesten i august var ifølge de deltagende en stor succes. Der var god stemning og hygge, og folk 
var hjælpsomme med opstilling af telt osv og med oprydning. Tak for det. 
c. De vilde blomsterbede. De frøblandinger, vi dels har købt dels fået af kommunen, viser sig at være fyldt 
med ikke insektvenlige blomster. Det vi ønsker er biodiversitet. Derfor er bedet ved fælleshuset blevet 
ryddet af nogle seje beboere. Der bliver indkøbt nye nøje udvalgte frø, som bliver sået i efteråret. Der bliver 
også indkøbt nye buske til gård 10, og til området bag gård 9. 
 
1. PLANLÆGNING AF AFDELINGSMØDET  
Kurt laver forslag om ændringer af ordens/vedligeholdelse reglementet. Og om opsætning af halvtag, samt 
opsætning af skur i haven  
Opgaverne i forbindelse med afdelingsmødet er blevet fordelt. 
 
2. ELPRISER  
Pga af stigende elpriser ser vi os nødsaget til at sætte priserne op i vaskeriet. En vask fra 6 til 7 kr. En tørring 
fra 65 øre pr. minut til 75 øre. 
 
3. REGLER VED FRAFLYTNING 
Der er strammet op på synet ved fraflytning. Ved behov kan man bede varmemesteren om at få et forsyn, 
så man kan nå at få ordnet eventuelle mangler.  
 
4. SKADEDYR 
Der er observeret øresnudebiller i mange af hækkene. Vi får en gartner ud for at vurdere omfanget og om 
de skader hækkene så meget, at der skal handles på det. 
 
5. EFTERÅRS GÅRDVANDRING 
Der skal aftales en dag med varmemesteren til gårdvandring. 
 
 


